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ACTA DE LA JUNTA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número:  1-18 
Data:  13 de març de 2018 
Durada:  de les 10.30h a les 12.45h 
Lloc:  Sala de Graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 
Equip de deganat: 
Rosa Agost Canós, degana de la FCHS 
Joan Traver Martí, vicedegà d’Ordenació Acadèmica de la FCHS 
M. Auxiliadora Sales Ciges, vicedegana de Màsters de la FCHS 
M. José Esteve Ramos, vicedegana del grau en Estudis Anglesos 
M. Jesús Blasco Mayor, vicedegana del grau en Traducció i Interpretació 
Paula Escobedo Peiró, vicedegana del grau en Mestre o Mestra d’Educació 
Primària 
Carles Rabassa Vaquer, vicedegà del grau en Història i Patrimoni 
Sonia Reverter Bañon, vicedegana del grau Humanitats: Estudis Interculturals 
Rocío Blay Arráez, vicedegana del grau en Publicitat i Relacions Públiques  
Emilio Sáez Soro, vicedegà del grau en Comunicació Audiovisual 
Pilar Ezpeleta Piorno, directora del Departament de Traducció i Comunicació 
Ignasi Navarro Ferrando, director del Departament d’Estudis Anglesos 
Tomás Martínez Romero, director del Departament de Filologia i Cultures 
Europees  
Andreu Casero Ripollés, director del Departament de Ciències de la Comunicació 
Inmaculada Rodríguez Moya, directora Departament d’Història Geografia i Art 
 
Representació del PDI 
Begoña Bellés Fortuño 
Jesús Bermúdez Ramiro 
Ramón Feenstra 
Juan Carlos Palmer Silveira 
Miguel F. Ruiz Garrido 
Mercedes Sanz 
 
Representació del PAS 
Sari Mallench Martí 
Alicia Bruno Romero 
Isabel Vicent Soriano-Canós 
Carmen Emo Barberá 
 
Representació dels màsters 
Sonia Paris Albert 
 
Representació d’altres centres 
José Manuel Badía Contelles 
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Representació de l’estudiantat 
Ivan Checa González 
Nerea Bella García 
Sergio Moreno Gómez 

Excusen l’absència 
Hugo Doménech Fabregat 
Maria Lozano Estivalis 
Eva Cifre Gallego 
Noelia Ruiz Madrid 
 

Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe de la degana 
3. Informe i aprovació, si escau, del laboratori d’Ensenyament i Aprenentatge 

Digitals (LEAD) del departament d’Educació. 
4. Proposta i aprovació, si escau, de la modificació del calendari de mestre a causa 

de les pràctiques externes curriculars. 
5. Informe i aprovació, si escau, del posicionament de la FCHS sobre els requisits 

lingüístics de les modificacions dels Plans d’estudi de l’UJI 
6. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels graus de la FCHS per 

al curs 2018-2019 
7. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels màsters de la FCHS 

per al curs 2018-2019 
8. Ratificació de l’aprovació en Junta permanent del curs de postgrau “Curs 

d’expert universitari en traducció i interpretació judicial” 
9. Ratificació de l’aprovació en Junta permanent del curs de postgrau “Curs 

d’especialització en ocupació en el sector cultural” 
10. Informe i aprovació, si escau, de la proposta de modificació del Pla d’estudis del 

Màster Universitari en Investigació aplicada en estudis feministes de gènere i 
ciutadania. 

11. Informe i aprovació, si escau, d’una queixa formal sobre la cafeteria de la FCHS. 
12. Altres assumptes de tràmit 
13. Torn obert de paraules 
 

Desenvolupament de la sessió   
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la s essió anterior 
 
S’aprova per assentiment. 
 

2. Informe de la degana 
 

La degana dóna la benvinguda a la Junta a la nova directora del Dpt. d’Història, 
Geografia i Art, professora Inmaculada Rodríguez i a Pilar Ezpeleta que continua també 
con a directora del Dpt. de Traducció i Interpretació desprès de les eleccions a 
departaments. Així mateix dóna també la benvinguda als alumnes que s’incorporen a la 
Junta i a la nova vicedegana de Mestre/a de Primària, professora Paula Escobedo, que 
substitueix la professora Lidón Moliner durant la baixa de maternitat. 
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Per invitació de la degana, els alumnes Mireia Marco i Jose L. Rogla sota la 
tutorització del professor Esteban Galán expliquen el treballs que per grups estan 
realitzant i que porten a terme en la Factoria Transmèdia sobre els projectes: 

-Màtria 
-Heroïnes invisibles 
-Aquí no hay quien duerma 
-Pitching 

 
La degana, professora Rosa M. Agost Canós, informa sobre:  
 

- Els escrits que s’han rebut d’alumnes sobre el vestíbul de la Facultat en 
referència a exposicions i pancartes. 
 

- Sobre el concurs que realitza la Fundació per a l’Eficiència Energètica de la 
Comunitat Valenciana (Fundació f2e) en el que podran participar els estudiants 
de la UJI i que tindrà lloc al Hall de la Facultat els dies del 20 al 26 de març. Es 
un simulador de conducció. 
 

- El conveni UJI Motorsport en el qual participa alumnat de l'ESTCE, de la FCJE i 
de la FCHS. 
 

- L’activitat a celebrar a l’Àgora el dia 23 d’abril amb motiu del Dia del llibre. 
Aquest any ens visitaran els alumnes del CEIP Carles Selma. Les activitats es 
faran tant per als alumnes com per a l’AMPA. Hi haurà una representació teatral 
sobre Tombatossals, amb l’actuació de dos actors i la visita de Vicent Pitarch, 
escriptor que ha adaptat el text de Pasqual Tirado i Xipell, que n’ha fet les 
il·lustracions. La inauguració serà a càrrec del rector Vicent Climent. 
 

Informa també sobre les reunions de les associacions a les que ha assistit la 
Facultat: 

 
• CCDUTI (Conferència de Centres i Departaments de Traducció i Interpretació). 

Assistència a la reunió de l'Asociación de Universidades del Estado español 
con titulaciones oficiales de Traducción e Interpretación. Antiga CCDUTI, ara 
AUnETI. Canvi a associació. Registrada. Tallers TFG: cap a la simplificació 
màxima. Una assignatura de 6 crèdits sense tribunal. Pràctiques: no 
s'interromp la docència i no es paguen desplaçaments. Preocupació 
generalitzada de totes les universitats per les pràctiques externes no reglades. 
Conflicte entre el requisit de la formació i la constatació que, en moltes 
ocasions, es tracta de treball precari que un becari realitza en lloc d'un 
treballador contractat.  

• Conferència de Degans d’Educació de l’Estat Espanyol:  Carta sobre la Llei 
d'Educació i el “MIR” educatiu. 

• Congrés de gènere 
• Xarxa Isonomia per Municipis: Intervenció de la degana a l'Ajuntament de 

Borriol, en el marc de la Xarxa Isonomia de municipis dijous passat, dia 
Internacional de la dona. 
 

- CURS Gènere, Ciències Humanes i Socials. Co-finançat entre la FCHS i la 
Unitat d'IGualtat. Èxit del curs: una matrícula alta, valoració molt positiva de 
l'estudiantat (Maria Medina els ha passat una enquesta d'avaluació). Gràcies a 
l'Institut d'Estudis Feministes i de Gènere Purificación Escribano per la 
col.laboració, especialment a María Medina i a Juncal Caballero per haver 
organitzat i impartit el curs. 
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- Per fi, s'ha aprovat en Junta de Govern dins el Pla Propi d'investigació les 

subvencions per a les revistes de la Facultat que tenen uns determinats nivells 
de qualitat. És una acció que ha costat més de 4 anys d'esforçs des del deganat 
i la degana agraeix l’esforç a totes les persones que han estat implicades en tot 
el procés, especialment a Ramon Fenstra en l'última etapa. També agraeix la 
sensibilitat del vicerector d'investigació, que va defensar aquesta acció en 
Consell de direcció, en Comissió d'investigació i i en Consell de Govern. 
Destaca també la intervenció de diversos membres del Consell de Govern 
valorant molt positivament aquesta acció que afavoreix la difusió de la 
investigació en Ciències Humanes i Socials de qualitat. 
 
 

- Informe sobre la "Prova pilot d'escriptoris virtuals en aules docents". A càrrec del 
Servei d'Informàtica. 
 

- Informe sobre l'Exposició pública de l'oferta d'estudis propis curs 18-19. (Correu 
a tot el PDI) És interessant revisar-ho tot per detectar si hi ha algun curs que no 
segueix els criteris acadèmics. 

 
 

- Museu pedagògic de Castelló. Hi ha dos exposicions preparades. Una sobre Un 
temps en el que tot estava per fer que va començar el 8 de març al Menador.  
L’altra el 8 d’abril sobre Cartografies i es farà als espais de la Facultat, 
Biblioteca, Museu de Belles Arts, Museu d’Art Contemporani i el Menador. 
 

- S’ha inaugurat la Facultat de Salut. Això implica que, per fi, el curs vinent ja 
podrem disposar de més aules per a docència i d'espais per a tots els grups 
d'investigació i els Instituts de la Facultat, tal i com ja s’ha informat en Juntes 
anteriors. Per respetar els processos electorals de la facultat i perquè siga la 
pròxima Junta de centre qui acabe de decidir com assignar definitivament els 
espais, no s’ha acabat de prendre cap decisió concreta. Però la degana vol 
posar de manifest tot el treball que l'equip actual ha dut a terme juntament amb 
l'OTOP per redissenyar alguns dels espais actuals de la Facultat; de manera 
molt significativa, la construcció d'una de les reivindicacions d'aquest equip: una 
sala d'actes amb vestíbul, escenari, camerí i cabina d'interpretació en el primer 
pis, que començarà al mateix temps que s'inicie la següent fase de la Fase de la 
FCS, pendent del finançament de la GV. 
 

- Informació sobre les III Jornades portes obertes: en família a l'UJI, 20 abril. 
 
 

3. Informe i aprovació, si escau, del laboratori d’Ens enyament i Aprenentatge 
Digitals (LEAD) del departament d’Educació . 

 
El professor Jordi Adell ha sigut convidat a la Junta perquè explique  la possible creació 
d’un laboratori adreçat a competències digitals. Aquest es dotaria de robòtica, tabletes, 
pissarres digitals, i eines per a desenvolupar el pensament computacional. 
Adreçat a les assignatures de Mestre Infantil i Mestre Primària o d’altres graus i obert 
per a assignatures dels màsters. Es podria utilitzar també per a formació del PDI 
juntament amb l’USE. 
Les instal·lacions tindrien una capacitat per a 40 o 45 places amb racons per a 
activitats i armaris per a guardar els robots, fonamentalment. 
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Finançament: inicialment, a càrrec del Vicerectorat d’infraestructura; manteniment per 
part del  Dpt. d’Educació i de l’Àrea de Didàctica i Organització Escolar 
Personal: es dotaria d’algun tècnic de laboratori. També es considera la possibilitat de 
traure unes beques per a estudiants. 
Seria un espai de la Facultat i s’adscriuria a l’Àrea de Didàctica i Organització Escolar. 
 
S’aprova per unanimitat. 
 

4. Proposta i aprovació, si escau, de la modificaci ó del calendari de mestre 
degut a les pràctiques externes curriculars. 
 

Se sotmet a votació la modificació del calendari de mestre per tindre unes condicions 
distintes a la resta del graus. 
 
S’aprova per assentiment. 
 

5. Informe i aprovació, si escau, del posicionament  de la FCHS sobre els 
requisits lingüístics de les modificacions dels Pla ns d’estudi de l’UJI 

 
La degana explica que no s’ha fet fins ara l’escrit adreçat al Rector perquè no havia 
rebut res de cap departament, tal i com havien quedat que es faria.  
Es farà un escrit mostrant el desacord de la Junta de Centre, fent referència als 
Estatuts de l’UJI, es passarà un esborrany als membres de la Junta perquè donen una 
ullada i desprès s’enviarà. 
 
S’aprova per assentiment.  
 

6. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acad èmica dels graus de la FCHS 
per al curs 2018-2019 

 
La degana explica que, desprès de parlar amb cada Vicedegà/na i passar per totes les 
comissions Gestores de Grau, hi ha hagut un marge mínim de variacions respecte de la 
situació del curs passat. Tots els crèdits es treballen conjuntament i desprès es 
reparteixen entre els graus. 
Els graus d’Història i patrimoni i d’Humanitats: estudis interculturals ja s’han implantat 
de forma íntegra. 
 
Intervé la professora Mª José Esteve comentant que no s’ha pogut aconseguir fer 
desdoblaments en assignatures de 4t curs. Els grups son molt nombrosos. L’índex  
d’experimentalitat no s’adequa a les necessitats d’algunes assignatures. Es més, 
aquest curs, tot i que s’ha augmentat un poc el nombre de crèdits en els PR encara hi 
ha dos estudiants per ordinador. 
 
L’alumne Sergio Moreno coincideix amb el que ha dit la professora Esteve i posa de 
manifest el malestar de l’alumnat. 
 
Ens els graus de Mestre Infantil i Primària, s’espera que ANECA done el vistiplau a la 
modificació presentada. La idea és començar els dos graus a la vegada. 
 
S’aprova per assentiment.  
 

7. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmi ca dels màsters de la 
FCHS per al curs 2018-2019  
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S’ha incorporat una reducció de crèdits per als coordinadors de màsters. La resta igual. 
 
S’aprova per assentiment.  
 

8. Ratificació de l’aprovació en Junta permanent de l curs de postgrau “Curs 
d’expert universitari en traducció i interpretació judicial” 

 
S’aprova per assentiment.  
 
 

9. Ratificació de l’aprovació en Junta permanent de l curs de postgrau “Curs 
d’especialització en ocupació en el sector cultural ” 

 
S’aprova per assentiment.  
 

10. Informe i aprovació, si escau, de la proposta d e modificació del Pla 
d’estudis del Màster Universitari en Investigació a plicada en estudis 
feministes de gènere i ciutadania. 

 
Es modifica el nombre de crèdits per assignatura passant de 2,5 crèdits a 3 crèdits. 
 
S’aprova per assentiment.  
 

11. Informe i aprovació, si escau, d’una queixa for mal sobre la cafeteria de la 
FCHS. 

 
Després d’estar tots d’acord amb la baixa qualitat del menjar i la falta de servei que 
s’ofereix en cafeteria s’acorda fer una queixa formal adreçada al vicerector. Es posa de 
manifest que les companyes que treballen a cafeteria fan un treball excel·lent tenint en 
compte les condicions en què treballen. 
 
S’aprova per assentiment.  
 
12. Altres assumptes de tràmit.  
 
No hi ha assumptes de tràmit. 
 
13. Torn obert de paraules.   
 

L’alumne Sergio Moreno, demana si es pot dotar la zona carmanyola de més 
microones, ja que es fan cues molt llargues, també a causa de l’ús que fa 
l’alumnat de la Facultat de Ciències de la Salut. 

Com que el proper curs ja estaran en el nou edifici, hi ha un acord per part del 
degà Rafael Ballester que els microones que actualment tenen ara a Salut els 
deixaran al nostre centre; això farà que tinguem més aparells i menys alumnat, la 
qual cosa disminuirà les cues actuals. 

També Sergio Moreno comenta que hi ha problemes a l’hora d’obrir la sala de 
delegats. Es farà un part a l’OTOP perquè se solucione aquesta situació. 

El professor Ignasi Navarro demana si es pot fer un llistat dels acrònims que hi ha 
a la Universitat ja que això representa un problema per al professorat novell o 
visitant. 
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Atès que es tracta de l’última Junta de Centre d’aquest període 2014-2018, per tal 
d’acomiadar-se, la degana llegeix l’agraïment que adjunt es transcriu: 

 
“Com a degana faig un agraïment explícit a tota la Junta de Centre que ha 
gestionat i ha pres les decisions claus de la Facultat durant els últims 4 anys. 
El dia 21 hi haurà eleccions a Junta de Centre i des d'eixe dia fins al 25 d'abril 
l'equip deganal entrarem en funcions. 
Vull agrair a tota la Junta el treball i el compromís; a la Junta Permanent el 
seguiment dels tràmits; a les companyes de l'administració per facilitar-ho sempre 
tot (Sari, Luisa, Clara, Mari Luz, Laura i Loles); a tots els vicedegans i vicedeganes 
per la gestió i coordinació dels graus i màsters de la facultat i de la coordinació 
general del centre; i vull tindre una menció expressa per a la Secretària del 
Centre, Eva, per haver demostrat sempre un compromís sense fisures, una 
capacitat de treball en ocasions fins i tot excessiva, i agrair-li, molt especialment, 
la seua intel·ligència emocional, la qualitat humana: un dels valors més importants 
de les persones, sense el qual totes les altres intel·ligències es queden en un no-
res buit de sentit. 
A totes i a tots moltes gràcies per haver fet que aquestes dues legislatures 
m'hagen permès aprendre una quantitat de coses per a mi impensables el 2010. 
Encara que tot no ha estat fàcil i que no sempre manem a gust de tothom, el 
balanç és tan positiu que per això sempre dic que sóc una degana molt 
afortunada; perquè arribar al final del segon mandat amb la il·lusió del primer any 
només s'explica per haver tingut la sort de treballar amb unes persones que m'han 
donat molt, molt més del que jo haja pogut fer per la facultat. 
Demane disculpes per tot allò que haguera pogut fer millor. Assumesc els errors i 
compartesc les fites aconseguides.  
I per acabar només em queda donar-vos les gràcies i insistir en la importància de 
cuidar totes les intel·ligències. I això ho faig amb unes paraules que vaig escriure 
fa uns mesos per parlar justament de l'excel·lència, una paraula que tantes 
vegades és present en les nostres converses i reivindicacions: 
 

Que la sort es diu constància, 
que el camí es diu treball, 

que l'estima es diu respecte 
que el destí es diu lligall 

de paraules i paraules gens fortuïtes, 
de dies i de nits de somnis i lluites.” 

 

 

La degana alça la sessió, de la qual, estenc aquesta acta. 

       Vistiplau, 

 

       La secretària 
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Annex A. Acords presos 

 
Punt  de l’ordre  del  dia 
 

Acords  

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. S’aprova per 
assentiment 

3. Informe i aprovació, si escau, del laboratori d’Ensenyament i Aprenentatge Digitals 
(LEAD) del departament d’Educació. 

S’aprova per 
unanimitat 

4. Proposta i aprovació, si escau, de la modificació del calendari de mestre a causa de les 
pràctiques externes curriculars. 

S’aprova per 
assentiment 

5. Informe i aprovació, si escau, del posicionament de la FCHS sobre els requisits 
lingüístics de les modificacions dels Plans d’estudi de l’UJI 

S’aprova per 
assentiment 

6. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels graus de la FCHS per al curs 
2018-2019 

S’aprova per 
assentiment 

7. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels màsters de la FCHS per al 
curs 2018-2019 

S’aprova per 
assentiment 

8. Ratificació de l’aprovació en Junta permanent del curs de postgrau “Curs d’expert 
universitari en traducció i interpretació judicial” 

S’aprova per 
assentiment 

9. Ratificació de l’aprovació en Junta permanent del curs de postgrau “Curs 
d’especialització en ocupació en el sector cultural” 

S’aprova per 
assentiment 

10. Informe i aprovació, si escau, de la proposta de modificació del Pla d’estudis del 
Màster Universitari en Investigació aplicada en estudis feministes de gènere i 
ciutadania. 

S’aprova per 
assentiment 

11. Informe i aprovació, si escau, d’una queixa formal sobre la cafeteria de la FCHS. 
 

S’aprova per 
assentiment 

 


